

# 中华人民共和国 最高人民法院公报

最高人民法院办公厅主办

2016年第10期(总第240期)

总编辑:沈德咏 编辑部主任:孙长山

## 司法解释

最高人民法院

关于人民法院网络司法拍卖若干问题的规定……………(3)

## 任免事项

全国人民代表大会常务委员会

任免最高人民法院审判人员名单……………(40)

## 裁判文书选登

高仪股份有限公司与浙江健龙卫浴有限公司侵害外观设计专利权纠纷案……………(8)

大连银行股份有限公司沈阳分行与抚顺市艳丰建材有限公司、郑克旭案

外人执行异议之诉案……………(18)

中国农业银行股份有限公司吉林市东升支行与吉林市碧碧溪外国语实验

学校借款担保合同纠纷执行案……………(30)

## 案 例

丁启章诉江苏京沪高速公路有限公司等人身损害赔偿纠纷案……………(35)

应高峰诉嘉美德(上海)商贸有限公司、陈惠美其他合同纠纷案……………(41)

# GAZETTE OF THE SUPREME PEOPLE'S COURT

(2016)10GOTSPCPRC[T240]

## Judicial Interpretation

Supreme People's Court

Rules on the Issues concerning Online Judicial Auction of People's Courts.....(3)

## Appointment and Removal

Name List of SPC Judges Appointed and Removed by the Standing Committee

of the National People's Congress.....(40)

## Selected Judgments

Case of Dispute over Infringement upon Patent Right of Appearance Design:

Gaoyi Co., Ltd. v. Zhejiang Jianlong Bathroom Co., Ltd. ....(8)

Case of Opposition to the Execution by Persons Other than Involved in the Case:

Shenyang Branch of Dalian Bank Co., Ltd. v.

Fushun Yanfeng Building Materials Co., Ltd. and Zheng Kexu.....(18)

Enforcement Case over Loan Security Contract:

Dongsheng Sub-branch of Jilin Branch of Agricultural Bank of China Limited v.

Jilin BBC Foreign Language Experimental School.....(30)

## Model Cases

Case of Dispute over Personal Damage Compensation:

Ding Qizhang v. Jiangsu Jinghu Expressway Co., Ltd. and Others .....(35)

Case of Dispute over Other Contract:

Ying Gaofeng v. Jiameide (Shanghai) Commercial and Trading Co., Ltd. and Chen Huimei.....(41)